
Dame i gospodo,  

Dragi prijatelji, 

 

Želeo bih pre svega da zahvalim svima Vama što ste večeras ovde. Vaše 

prisustvo je znak vaše privrženosti prijateljstvu između naše dve zemlje, i vaše 

odanosti vezama koje su odavno satkane između naša dva naroda.  

Zahvaljujem opštini Savski Venac što je prihvatila da ugosti ovu godišnju 

Skupštinu društva. Želim da čestitam i odlazećoj ekipi na izvanredno 

obavljenom poslu s ciljem da se to prijateljstvo očuva i ojača i svim 

novoizabranim članovima uprave Društva.  

Neću pominjati imena pojedinaci iz straha da bih neko mogao izostaviti, ali 

želim da govorim o svim članovima koji su od održavanja predhodne Generalne 

skupštine bili aktivni, o svima onima koji večeras nisu sa nama kao i o onima 

koji su na sebe preuzeli dužnost da nastave sa aktivnostima.  

 

Zahvaljujem i svim privrednim društvima koji podržavaju rad Udruženja, 

posebno Jugoimportu, Energoprojektu, Hidrotehnici, Hemofarmu,ITN-u,  

Institutu Mihajlo Pupin i Koralima.  

 

Bez njihove podrške, ne bi bilo moguće realizovati, niti realizovati sa toliko 

uspeha, kulturne aktivnosti ni u Srbiji ni u Alžiru. Podrška tih preduzeća biće 

verovatno ponovo zatražena radi realizacije programa koji Udruženje namerava 

da ostvari tokom 2016. A ja sam uveren da će ona pozitivno odgovoriti na 

molbe.  

 

Koristim priliku da u vam zahvalim što ste prihvatili moj predlog i gospodinu 

Vladimiru Cizelju, predsedniku „Vlatacom-a“ dodelili status počasnog člana 

kao i da poželim dobrodošlicu i njemu i svim novim članovima, koji su izabrali 

da nam se pridruže i da rade u prilog jačanja i razvijanja odnosa između Alžira i 

Srbije.  

 

Želim takođe da istaknem doprinos koji su moji predhodnici dali radu vašeg 

Udruženja.  

 

Ako mi dozvoljavate da dam neke sugestije, onda pozivam Udruženje da 

diversifikuje svoje aktivnosti i da se ne ograniči samo na kulturne aktivnosti.  

Verovatno bi bilo korisno da oblasti privrede i trgovine imaju takođe centralno 

mesto u radu vašeg Udruženja.    

 

Sa žaljenjem se može konstatovati da uprkos velikim potencijalima u obe 

zemlje, razmena u trgovini, turizmu i drugim sektorima nije na nivou odnosa 

prijateljstva koji nas vezuju.  

 



Udruženje bi moglo da ima ulogu u oživljavanju ekonomskih odnosa između 

dve zemlje, tako što će ekonomskim partnerima obe zemlje obezbeđivati 

informacije, kontakte i ukazivati na poslovne prilike uz podršku ambasada naše 

dve zemlje.  

 

I pre nego što završim, želim da da odam posebno poštovanje našem prijatelju, 

odvajkada i zauvek prijatelju Alžira, Stevanu Labudoviću, čije je delo 

zahvaljujući Udruženju postalo dostupno mladim generacijama kako u Srbiji 

tako i u Alžiru i koji su tako dobili priliku da otkriju njegov posvećeni rad i 

simboliku koju imaju njegove fotografije u istoriji prijateljstva naša dva naroda.  

 

Živelo alžirsko-srpsko prijateljstvo.  

 

Hvala.  

 

Nj. E. Abdelhamid Šebšub  

Ambasador Narodne Demokratske Republike Alžir 


